

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb

Datum: 2024-09-08

Plats: Mellevi

Tid: 18.30-20.00

Närvarande: Lisa, Michael, Gina, Johanna, Amanda, Therese, Daniel

§1. Mötets öppnande

Lisa öppnade mötet och hälsade välkommen.

§2. Godkännande av dagordning.

Vi godkände den förslagna dagordningen.

§3. Val av justerare

Johanna Westerdahl valdes att justera dagens protokoll.

§4. Godkännande av föregående protokoll

Vi gick igenom föregående protokoll. Möte med skolan har hållits, ungdomarna har planerat. Startar kommande tisdag. Snapchat med gruppen för att påminna om det som händer. Ca 20 barn i varje grupp och var tredje vecka. Godkände föregående protokoll och lade detta till handlingarna.

§5. Ekonomi

Vi ligger 38 kkr back men det är inte oroande på något sätt. Inga frågor kring detta.

Vi har fortfarande ingen skrivare och styrelsen beslutar om inköp som kommer att göras.

§6. Rapport från sektionerna

Handboll – starten har gått fantastiskt bra, tränar tillsammans, handbollsskola (från f. 2018 – f. 2015), pojk- och flicklag (f. 2016/-17) ca 40 ungdomar. Tänkt att anmäla till cupspel.

Domarutbildning kommer att hållas tillsammans med Örsundsbro. Ledare Henke, Gina och Amanda. Onsdagar.

Friskvård – Ledare på g tackade nej, tyvärr och det är ett dilemma. Therese gör sin sista termin. Ska vi bjuda in Friskis & Svettis att köra ett barngympapass? Alla har tyckt att det har varit en bra aktivitet (barn 3-5 år) men svårt att få ledare att kliva fram och ta ansvar. Skåpet i lilla gymnasalen står öppet och nycklarna är borta i kodfacket. Avvakta skolan svar om de har varit där.

Badminton – 12 aktiva som spelar, truppen har halverats. Startat badmintonspel inne i Enköping. Kommer att åka på tre tävlingar i höst 15/9, 27/10 och 24/11 i Örebro.

Innebandy – har startat sin höst, torsdagar. Ledarhandboken som finns är ganska tydlig vem som gör vad och hur annonsering sker, ibland kan det bli fel och då behöver vi hjälpas åt att göra justeringar utan "pekpinnar", tala om det på ledarträffar etc. Domarutbildning och ledarutbildning har genomförts. Träning må/to 18.30-20.00.

Fotboll – Lisa tog innan sommaren på sig att hålla möte med fotbollsledarna. Erbjudande om att

fotbollsförbundet kommer ut och håller ledarutbildning. Erik Hellborg (Matteus pappa) kommer gärna hit och håller i pep, tips och idéer för ledarna. Säsongen håller fortfarande på för flera lag, slutar sept/okt och mitten på okt. Funderar på att hålla träningar inomhus under vintersäsongen, dock svårt med tider som funkas.

§7. Rapport från kansliet

Kanslisten är sjukskriven och inte i tjänst just nu, kansliet är stängt.

Part uppdatering av profilkädrar, kommer att uppdateras. Kvarvarande har köpts in och säljs av FSK.

Reklamskyltar hallen. Sponsorskyltar har kommit och behöver sättas upp i hallen. Vem kan hjälpa till och när? Kolla när vi kan hyra lift.

§8. Föranmälda/Pågående frågor

Othilias run – nu på lördag. 106 st anmälda totalt just nu och är fortfarande öppen, men inget tillstånd har kommit än från Polisen för att springa på vägen. Beslut kommer att tas, men vi vet inte när och vad resultatet blir. Utgår ifrån att det blir positivt! Pilar och skyltar är klart. Krister sköter kiosken och sjukväskor finns. Funktionärer är klara att hjälpa till. P på Kyrkans Hus får användas samt Mellevi och skolan. Västar för funktionärer behöver samordnas. Gläntan är kontaktade och inbjudna men har tackat nej p g a de boendes mående. Samlingstid för funktionärer 10.00 på Mellevi. Startlappar delas ut innan start.

Aktivitetsplanering (årshjul) Öppen aktivitetsdag i stora hallen söndag 22/9 12.00-16.00 något för alla att prova på. Info tryckt färdig om föreningens aktiviteter och lag. Idrottens dag torsdag 26/9 i olika skolor

Idrott för alla (Leaderprojektet) – inspirationsföreläsning (Emma Lindblom) för alla F100-bor torsdag 17/10 för att få fler aktiva och röra på sig. Alla mår bra av detta.

§9. Övriga frågor

Boka in valberedning – vi behöver hjälpas åt att "ragga folk" för uppdraget i styrelsen. Boka in Krister (valberedning) till nästa möte.

Zombie Run – förslag 1/11. Gabriella har lyft idén och hjälper till att dra i det hela. Det var mycket folk förra gången och det var många som anmälde sig. Styrelsen är positiv till förslaget – kan det vara helgen innan eftersom det är höstlov.

Ledarfest – förslag lördag 12/10 och styrelsen är positiv till förslaget.

>> Titta på utskickade dokument från Lisa en sista gång innan veckan är slut, så att vi kan klubba dessa sedan! <<

§10. Nästa möte

Nästa möte hålls 6 oktober kl. 18.30 på Mellevi.

Ordförande:





Justerare:



